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TAIPEI HASH HOUSE HARRIERS 2007'S COMMITTEE MEMBERS
GRAND MASTER (‑會長‑)	 LIFE U.K.	 陳澤淵	 0915-586205

JOINT MASTER(‑副會長‑)	 FIRE WOOD	 王木火	 0935-587986

	 MOSQUITO	 陳仁浩	 0936-940358

	 BUSH BABY	 DUNCAN ROBINSON	 0910-511701

HASH CONTROL (‑監察‑)	 YOU CHING	 蔡品端	 0921-906177

ON-SECRETARY (‑祕書‑)	 CICADA	 劉漢建	 0928-282806

HASH CASH (‑財務‑)	 TOOL	 涂平亞	 0966-936816

	 BLACK DONUT	 劉進鎊	 0910-021686

	 MILE STONE	 方惠賢	 0933-227568

	 NAILS	 吳啟明	 02-22868479

	 BARBER SHOP	 張漢義	 0928-229459

TRAIL MASTER (‑路線‑)	 GUN SHIT	 簡志成	 0928-257556

	 WHY	 洪長力	 0922-609308

BOOZE MASTER (‑總務‑)	 BOLT	 洪同燦	 0928-243878

	 ROBOT MACHINE	 邱創健	 0936-483838

	 BOOTS	 郭承權	 0931-914072

HABERDASH (‑服飾總務‑)	 PRINTER	 陳俊呈	 0910-015557          

7	 APPETIZER	 郭詩錠	 0933-162527

HASH BASH (‑聚餐‑)	 TINKER	 郭金德	 0922-657297	

	 SPEED MOTOR	 杜世輝	 0932-059949

INFORMATION (‑資訊‑)	 S.M. SHIT	 林克峰	 0932-026902

		  陳俊翰	 0925-268060

HASH WEB SITE (‑網站‑)	 CUNT PACK	 林榮華	 0935-523150

.待宰的兔子/HARE LIST
地點 / RUN SITE

報導/SCRIBE

次數/NO 日期/DATE 中文/ENGLISH

1794
MAY.12,2007

汪明福(New Paradise)
0922-504662

八里(西濱公路台61線八里往蘆竹方向八仙樂園門口開始有麵粉)
Bali,Taipei County(Take 61 Province RD. Fm Bali To Luchu Will Get 
Flour At Bashian Sea World Park's Front Door),

Cicada
劉漢建

0928-282806

1795
MAY.19,2007
許澂靈(Bear)
0935-900343

南港(研究院路二段中央研究院門口開始有麵粉)
Nanking,Taipei City【The Flour In Front Of Aeademia Sinica(Front 
Door) /NO.128,SEC.2,Acaddemia Sinica,Nanking,Taipei city】 

You Ching
蔡品端

0921-906177

1796
MAY.26,2007

葉金松(Golden Shit)
0953-212238

石碇(國道五號南下石碇交流道開始有麵粉)
Shinding,Taipei County(Take NO.5 Freeway South And Get Off  Shiding
Exit Will Find Flour)

Fiber Machinery
陳錫奎

0910-001239

會長叮嚀
G.M. Report

1.各位HARE當您做路線時請先告知路線會有多長    2. 當您要做路線有可能很長時時請先做好S及L的路線準備
(因在捷兔中每個人的體力都不同)   3.當您要做很長的路線時又不想分S或L，請您現做，那你跑那大家都跑到那
4.若您做完路結果有某些兔友到天黑都還沒有回來，煩請您上去找我們的弟兄這是您做兔子的責任謝謝

副會長叮嚀
Joint M. Report

各位兔友來跑捷兔的兔友們，我們大家的感情可能比兄弟還親，所以請您時時刻刻照顧您身邊的弟兄們
※一條好的路線跑步大約60~90分鐘 走路大約90~120分鐘 

台北捷運兔
Metro HASH

日期:5月9日2007 (星期三)19:45兔子落跑
地點:捷運 板南線  土城站 出口 2   
兔子: 

DATE: MAY.9,2007 (WED.)19:45 HARE RUN   
SITE: MRT Bannanl Line  Tucheng Sation Exit 2 
HARE: 

公 告

特別跑預告
Special Run

Notice

1. 6/23 台北捷兔1800次紀念特跑：地點苗栗縣明德水庫。報名日期從4/15~5/26 止。報名時請勾選S 或 L路線因選
S 或 L的人是坐不同車)，週繳800元(小孩及女性同胞都相同)，年繳650元(內含Run, BASH, 保險, 便當, T-Shit)，只要報
名人數超過400人就停止報名，歡迎兔友闔府參加(尤其攜女伴者參加)
    The 1800th special run of Taipei HASH on JUN.23,2007, Run site: Mingde Reservoir, Miaoli County, Please reserve to 
HASH cash before MAY.26,2007(If the reserve person become to 4oo, We can not accept any more,Very sorry)  Cost NTD 
800 (per week. children, women), NTD 650(per pay member fee of the year) including run, bus, Insurance, T-Shirt, BASH and 
lunch box. Because is special run, Please take your family, girl friend or friend join our Special run .  PS. Because this 
special run have 2 rails (S and L). If you choice L you must be take L-line bus and please do not take S-line bus, Thank in 
advance.

捷兔點滴 2007/4/28 第1792 Runs  HARE:Chicken George(林福待)  當天共 ?? 張選票 猜猜看 分(平均 ?? 分)  地點:北投 

人數:                      天氣:晴天             中文報導:School Scker(王立君)     English Scribe:Guru (Narayan)

     來自路透社外電報導，印度影壇當紅金童玉女阿比雪克．巴吉汗與艾許薇亞．瑞伊於4月20日在孟買完婚，兩人
主演的電影“Guru“獲今年最佳、最賣座影片，美豔動人的瑞伊亦是1994年世界小姐。我們的Guru與有榮焉，手中有

一支DVD影片，歡迎有借有還，依Narayan（Guru本名）解釋，Guru乃印度教的精神導
師、或於某方面有才華值得尊敬的指導者，不知捷兔耆老Guru有哪方面的專長？！

    本週第1792次待宰的兔子，Chicken George單槍匹馬當爐主，集合地點於北投復興三
路粗坑地段，George林是本會Top 10俱樂部會員，老當益壯，全年無休奔馳於山林之
間，台北捷兔教主受之無愧，凡當兔子必有驚人之作，今天有慕名而來者，聞風喪膽
不來者，更有報到後猶疑不決者，氣氛怪異一片肅殺之氣，2：15分兔子要求會長提早
出發，有人當場缺氧，有人上車回北投泡溫泉，有人上車拿手電筒、哨子、備乾糧，
重新整裝。UK會長當機立斷，啟動玉山一號，泰山指揮所成立，一時台北捷兔俱樂部
委員諸公，及海鷗部隊，北投救難隊(中華衛星2號奉命在台灣上空待命)，陽明山管理
局，滿州山青救難隊，緊急待命。

HARE:Chicken George (林福待)

CO-HARE: ????????



表現捷兔粗獷豪邁之氣，只准18歲以上男人參加
ONLY MEN OVER AGE 18 ARE ALLOWED TO RUN TAIPEI HASH

   整條路線大約沿磺溪而上，轉中正山經大屯山西峰、南峰，繞過南大武山（Wino等18位兔友，我們與你精神同在）
沿八通關過天池，強渡荖濃溪，攀八〝掛〞山、遠眺鎮西堡，下面天山麓上清宮折回。筆者自不量力一路殺將到大屯
西峰下，沿路只見散兵敗將垂頭喪氣原路折回，阿寶Yakuza鐵青著臉只差沒哭(因路上不知踩到雞屎還是狗屎)，一路幹
譙回去，說什麼人生苦短叫我想開點，稍後再見更大批難兔潮蜂擁而下，識時務者為俊傑二話不說，調回馬頭急轉下
山，勇者蠻牛一向誰與爭峰，也棄甲而歸無心戀棧。Down Down時，跑完全程出列舉杯共19位，尚不包含6位 19：20驚
魂而歸的兔友，感謝路線組Gun Shit帶他們去北投溫泉那卡西壓壓驚。
會長代全體兔友感謝兔子，全程可當三趟跑次而一次竟全功，只是大部份的兔友無福消受。On On On On 
姓毛的嫁給姓殷的- -殷毛聯婚（陰毛）
姓劉的嫁給姓夏的- -夏劉聯婚（下流）
姓賴的嫁給姓吳的- -吳賴聯婚（無賴）
姓張的嫁給姓蕭的- -蕭張聯婚（囂張）
姓施的嫁給姓江的- -江施聯婚（僵屍）
姓巴的嫁給姓王的- -王巴聯婚（王八）
姓朱的嫁給姓魏的- -魏朱聯婚（餵豬）
以上聯姻供君參考

  INTER-ISLAND  HASH RUN 2007      APR.21,2007  
 
    The first inter-island Hash run this year was organized in Miaoli County on April 21, by Nick “Penniless” Mayo of Taipei Hash and 
“Vaseline Thighs”, the G.M. of Taichung Hash. The  run was from point A in Tung Hsiao and B in Tung Lo in Miaoli. 
      In nice warm weather, around 163 Taipei Hashers and 44 from China Hash assembled at 11 am for a ride in special coaches to Miaoli. 
Souvenir T shirts, hash newsletter, and box lunch packets were distributed in the four buses. We reached Miaoli at about 1 pm.Another coach 
carrying 13 from Hsinchu Hash, 29 from Taichung Hash, 11 from Kaohsiung Hash and a solitary figure from Tainan Hash joined us by then. 
      Our G.M. “Life U.K.” announced that at each check, there will be a couple of “Puma” tags of two different colours. Those who could 
produce a set of this, at the end of the run will be rewarded with a gift from the Puma representative, a cute girl who was present, carrying a 
Puma flag pole. I was told that at the end of the run, some lucky ones collected pair of Puma shoes, T shirt etc. 
                 The hares took off at about 2pm, and were given about 15 minutes head start as it was a ‘live’ run.
      The run was long, up and down some hills, along shiggies, streams, and green fields with thick vegetation. Nobody could escape from 
wetting and soiling ones shoes in the dirty mud holes and pools. Going down the hills was hazardous as it was wet and slippery. At couple of 
places, we in fact had to wade through garbage dumps on the banks of a almost dry river-bed.However, there was plenty of opportunity along 
most of the trail, for running. There were three or four checks and almost all of them were difficult ones, in spite of the big pack that was 
negotiating it. It was fun to watch many of the hashers scavenging the area looking for the prizes hidden.On the whole, the run was well and 
shrewdly marked. The front runners, I was told took over 90 minutes to finish, where as most of the pack took between two to three hours!
       The run ended at a farm house. The owners organized the bash for the hash. The bus which had transported our bags met us near the 
farm, so that we could change our clothes.There were plenty of tables and chairs where we could sit and relax and enjoy our drinks. 
      The down downs were very noisy. There were group down downs for each of the hash chapters that attended. The food was served from 
5-30 pm onwards and until after 7-30 everyone was busy chatting , eating and getting drunk. ‘Harbor’ seemed to be the friendliest, moving 
from table to table, toasting, boasting and eventually  getting ‘pissed’ drunk.
      The buses departed on homeward trip by 8 pm. Congratulations to both the hares for organizing the event and providing us all with a 
very good outing in the beautiful country-side of Miaoli  County.       On On!




